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W załączeniu przekazuję interpelację Pana Artura Echausta radnego Rady Miejskiej
w Policach, która wpĘnęła do Rady Miejskiej w dniu 7 października 2020 roku.

ZĄiY jłADY

Ujni*rz

Urząd Miejski w Politach
ul. Stefana Batorego 3

72-010 Police

tel.+48 91 431 18 30

fax +48 914311832
sekretariat@u g.pol ice.pl, www.pol ice.pl



Police, 2 października żO2O r.

Artur Echaust
Radni Rady Miejskiej
w policach

Burmistrz polic
ul. Stefana Batorego 3

72-at0 Police

lnterpelacja

Dotvczv: Umieiscowienia punktów MPE (Mieiskie Punktv Elektroodpadów) na terenie
sołectw Gminv Police.

W ostatnich latach na terenie Polic zlokalizowano kilka punktów dedykowanych zużytemu
sprzętowi elektrycznemu i elektronicznemu {MPE). Pomirno pilotażowego charakteru
przedsięwzięcia zaobserwowano znaczne zalnteresowanie mieszkańców, które w istocie
przyczynito się efektywniejszego podejścia do problemu segregacji, akumulacji potencjalnie
niebezpiecznego odpadu i skuteczniejszego unieszkodliwiania ,,elektrośmieci". Stosowanie
zróżnicowanych iłatwo dostępnych rozwiązań, wspartych odpowiednią polityką informaryjną,
i ustawiczną edukacją proekologiczną, przynosi zamierzone efekty zarówno w ujęciu
doraŹnym, jak również perspektywicznym, lnnowacyjność nazędzi na tej plaszcryźnie
powinna w mojej ocenie znaleźć odzwierciedlenie również w mniejszych miejscowościach,
których mieszkańcy ze względu na dystans nie decydują się w na pozostawienie
niebezpiecznego odpadu w miejscu do tego wyznaczonym, Kreowanie skutecznej polityki
odpadowej zaczyna się od powszechności, dostępności i zróżnicowaniu narzędzi w niej
stosowanych.

Na podstawie internetowej sondy przeprowadzonej przeze mnie przy użyciu mediów
społecznościowych przeważająca ilość respondentów opowiedziała się za zastosowaniem
Miejskiego Punktu Elektroodpadów na terenie sołectw Gminy Police. Co więcej, na pytanie
o chęć korzystania z MPE większośc osób odpowiedziała twierdząco.

W przypadku braku możliwościzastosowania nowego urządzenia, bardzo proszę o rozważenie
czasowego przeniesienia istniejących punHów z terenu Polic do poszczególnych miejscowości
w systemie rotacyjnym. Uzasadnieniem zaproponowanego rozwiązania jest efektywność
wyko rzystania istniejąrych pun któw,

7 eóry dziękuję za pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby,
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